
Bij de keuze voor wel subsidieren van claresseprojecten in de toekomst, wat is daarvoor juridisch
dan nodig?

Het plaatsen van de claresse op de lijst is nodig (zie het huidige art. 4:40 RLS, onderdeel inno
aqua). Dit moet nog gebeuren. ,

Maar dit is mi niet voldoende. De claresse blijft een meerval, dus zal mi ook de tekst van het
huidige art. 4:40 aangepast moeten worden.

•
Tot zover. Ik hoop dat we maandag samen verder komen.

•Groeten,
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